
 

Referat af generalforsamling 18. september 2025  
 
Pkt. 1 Valg af dirigent/referent: 
Claes Braagaard 
 
Pkt. 2 Årets beretning: 
Formanden startede med tak til alle frivilliges indsats i året der gik. Uden dem havde økonomien været 
meget anderledes og HHK havde ikke kunne tilbyde medlemmerne de samme sportslige og sociale 
ambitioner.  
Næstved Cup, sportslig stor succes. 8 hold kom i finalen og 6 blev vundet.  
Lund færre deltagere end normalt fra Hillerød, hvilket nok skyldes pris på stævnet. HHK gav tilskud til 
bussen, som vanligt. Sportsligt gik det fint og ingen hold blev ’kørt over’.  
Påske Cup blev rekordår målt på antal deltagere. 566 vagter blev besat af frivillige. Største overskud 
nogensinde på Påske Cup. Styr på indkøb gav pote. Ros til Mads Holmegaard samt resten af styregruppen 
for indsatsen. 2025 planlægning er allerede påbegyndt. Flere i styregruppe til fordeling af opgaver.  
J-dag gav 175.000 i overskud - kæmpe plus.  
Krudttelt omkring jul gav omkring 25.000 i indtjening. (Bestyrelsen har besluttet ikke at fortsætte med denne 
aktivitet idet indsats fra frivillige vs. indtjening ikke hænger sammen) 
Afslutningsfest var gratis, som tak for hjælpen til alle frivillige. Ikke så mange deltagere som håbet, hvilket 
kan skyldes en kombination af dårlig kommunikation og sammenfald med konfirmationer.  
Mads Holmgaard ansat i august ‘23. Med fokus på Påske Cup. Gik fint for klubben, men Mads var ikke glad 
og skiftede i foråret til DHØ. I stedet er Mads Lindkvist blevet ansat efter 5 år på Færøerne med start 1/8. 
Lidt længere indkøring grundet dødsfald i Mads’ nære familie.  
Trænerdag, i maj med DHØ øst med fokus på at få involveret trænerne mere i klubben samt få deres input til 
en bedre dagligdag for dem selv, og spillerne. Mødet blev en stor succes og afstedkom en masse gode 
diskussioner og fremadrettede indsatsområder 
Spg. vedr. Påske Cup omkring salg i kiosken på Royal Stage. Savner klar kommunikation omkring 
kioskhåndtering, hvilket alle er enige om, skal være et fokusområde for 2025.  
 
Pkt. 3 Fremlæggelse af årsrapport: 
Overskud på 140.000 mod budgetteret underskud på 250.000. J-dag og Påske Cup trak regnskabet i plus, 
hvilket er yderst tilfredsstillende. Stadig konservativt budget for 2024/2025 da bestyrelse ikke tør stole på 
tilsvarende indtjeninger fra de 2 arrangementer i dette regnskabsår.  
Aftale med Mads løber i foreløbigt 2 år. 
  
Pkt. 4 Godkendelse af budgetforslag for 2024/2025:  
Formanden gennemgik budgettet og de enkelte poster. Generelt holder bestyrelsen igen på omkostningerne 
af frygt for at de går amok. Med nuværende drift og egenkapital kan bremsen måske slækkes en smule i det 
daglige, hvilket blev drøftet.  
Spg. til kontingent forudsætning for budget. Uforandret kontingent ligger til grund for budget.  
Spg. til minimumsbeløb der må/skal stå på kontoen. Hvad er den værste krise vi skal bruge penge til? Det er 
et vanskeligt spg. at besvare. Worst case er vel, at vi er nødt til at opsige Mads.  
Spg. til lønomkostninger som synes høje, blev uddybet og forklaret.  
Spg. til hvorfor klubben ikke ville sponsere uofficielt DM, når de har så mange penge på kontoen. 
Formanden forklarede bestyrelses holdning til afvisningen med, at HHK støtter bredden og ikke enkelte hold, 
der skal til DM eller lignende. Eksemplet Hold 3 kæmper lige så hårdt som Hold 1 selvom de ikke kommer til 
DM blev givet. Derfor, afsat 100.000 til sociale arrangementer i budgettet. Der blev udtrykt utilfredshed med 
beslutningen, som nok skal blive drøftet løbende over året i haller og bestyrelseslokaler.  
Haltid blev drøftet og udfordringen omkring dette.  
Budget blev godkendt  
 
Pkt. 5 Fastlæggelse af kontingent: 
Kontingent forslås fastholdt/uændret, hvilket blev godkendt 
 
 
 



 
Pkt. 6 Behandling af indkomne forslag  
Forslag 1. Blev drøftet ihærdigt frem og tilbage. Der er både for og imod. Tvivl om praktikken og om det 
overhovedet er lovligt.  
Forslag 1. Forkastet med stemmerne 5 mod 10.  
Forslag 2. Vedtaget med én blank og resten for. 
  
Pkt. 7 Valg af formand:  
Claes Braagaard er valgt som ny formand for HHK for en 2-årig periode.  
 
Pkt. 8 Valg af revisor: 
Først på valg i 2025 
 
Pkt. 9 Valg af bestyrelse: 
Morten Rostgaard (genvalgt), Jon Johansson (genvalgt), Andreas Frydkjær (genvalgt), Jette Frank (ikke på 
valg), Casper Hansen (nyt medlem), Nicklas Hemmingsen (Ny suppleant), Christian Skov (Ny suppleant)  
 
Pkt. 10 Evt.: 
Bedre kommunikation hele vejen rundt efterlyses. Formanden (ny) medgiver, at det kan blive meget bedre 
og er et fokusområde på tværs af alle relevante områder til meget hurtig løsning startende med 
velkomstinformation til nye medlemmer. Derudover er det tanken, at der i bestyrelsen skal udpeges en 
ansvarlig for kommunikation.  
Forslag 1 blev drøftet igen og hvordan det evt. kunne blive effektueret på en anden måde så det kommer alle 
til gavn uden af pålægge klubben administrative byrder. Bestyrelsen arbejder videre med forslag. 
 
Tak for i år!   
 


